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Vraagnummer: S- 443 (19int03883) 
 
Datum indiening: 2 september 2019  
 
Onderwerp: Behoud maatschappelijke zorgfunctie Hoge Hof Herveld  
 
Naam indiener: Karel Grimm VVD  
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 
Op 3 juni 2019 is unaniem de motie 19mo011 “Behoud maatschappelijke zorgfunctie Hoge 
Hof Herveld”  aangenomen. Inmiddels wordt, zo blijkt uit een publicatie in “de Gelderlander” 
van 10 augustus 2019, door het college gesproken met de grondeigenaar Woonstichting 
Valburg en de aanbieder van de zorg in de huidige Hoge Hof, Stichting Samen Zorgen. 
De informatie die via de krant is gegeven is voor de fractie van de VVD aanleiding tot het 
stellen van onderstaande vragen. 
 
Onze vragen. 
  

1. Uit de berichtgeving in “de Gelderlander” valt op te maken dat de grondeigenaar en 
de zorgaanbieder geen mogelijkheid zien om de zorgfunctie te behouden op de 
daartoe bestemde (maatschappelijk/zorgcentrum) locatie van de huidige Hoge Hof. 
a. Deelt het college die mening? 
b. Wat vindt het college daarvan? 
c. Beoogt de grondeigenaar een bestemmingswijziging van 
maatschappelijk/zorgcentrum naar de bestemming wonen?  

2. In de motie is gevraagd om een visie op wonen met zorg en voorzieningen in dit 
gebied. Inmiddels wordt in de krant de visie al deels ingevuld. 
a. Deelt het college de lijn die in het bewuste krantenartikel is weergegeven? 
b. Is het wenselijk om de visie via de krant te communiceren? 
c. Wanneer kan het college haar visie, zoals in de motie bedoeld, aanbieden? 

3. In het voornoemde krantenartikel wordt een “bejaardenhuis 3.0”  genoemd. 
a. Wat moet onder een bejaardenhuis 3.0 worden verstaan? 
b. Waar moet het bejaardenhuis 3.0 gerealiseerd worden? 

 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Karel Grimm (VVD) 
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 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 

inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 

vragen te beantwoorden is 30 dagen. 

Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 

verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 
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